

俊伸有限公司 EPOPACK
台灣 桃園市中壢區南園路 2-5 號
No.2-5, NANYUAN RD,
JHONGLI, 320 TAOYUAN CITY
TAIWAN

TEL: +886 3 463 1598
FAX: +886 3 463 1511
info@epopack.com

To:	Customers	From:	EPOPACK Co. Ltd
Date:	2017,11,01	Pages:	1/1

產品更新公告：

俊伸有限公司致力於提供優質的化粧品包材，產品不斷的修正及改善以提升品質。既 TR-100 100ml PET 厚壁瓶因滿量沒有足夠的填充緩衝空間，因此在新的產品修正時調整至 106ml 滿量，外觀瓶身高度也有相應的少量微調至 110.85mm。牙口尺寸及瓶重無異動。如需詳細資料及樣品，請與我們的聯繫窗口聯絡。謝謝

俊伸團隊

PRODUCT UPDATE INFORMATION

All we do in EPOPACK is to continually improve our products and services in order to support customer a storytelling packaging. This time, TR-100 100ml PET heavy wall bottle has changed the full vol. 106ml and height 110.85 mm. It provides enough of full volume for speed filling. Bottle weight and diameter are remain the same. We will start producing the new version of TR-100 and when the current version bottle run out, it will be discontinued. If you need any further information or samples, please contact our team. Thank you.

EPOPACK Co. Ltd



Item: TR-100 100ml PET heavy wall bottle.



EPOPACK CO.,LTD

Simple and Sustainable